
Milí modlitebníci a přátelé,

jsme vděční, že se s vámi můžeme opět po měsíci spojit a dát vám nahlédnout do
našich radostí i bojů, které v rádiu zažíváme. Pozitivní zprávy budou ale v tomto
dopisu převažovat, díky Bohu. A díky taky vám a vašim přímluvným modlitbám.
V poslední době jsme zaznamenali nárůst poptávky po našich dopisech, a tak
zdravíme všechny, kdo se k našim zprávám dostáváte poprvé. A s vděčností myslíme 
i na vás, „staré bardy“,  kteří stojíte v modlitebních zápasech za rádio už mnoho 
(možná i desítek) let.

Jak už jsme avizovali v předchozím e-mailu, s novým rokem se změnilo vedení rádia. 
V čele teď stojí Kateřina Hodecová, která má po boku Lucii Endlicherovou, novou
šéfredaktorku a zástupkyni. Zdá se, že přechod jde zatím poměrně hladce a obě ženy
se svých nových povinností chopily bez větších problémů. 
Modleme se za ně, aby do svých rolí vstupovaly s odvahou a pokorou, aby
dokázaly řešit případné konflikty s moudrostí. Kéž přinesou do rádia svěží vítr 
a nové nápady, které tuto práci budou posouvat zas o něco dál. 

Na začátku ledna nastoupila také Bohdanka Medřická, která se chopila oblasti, 
na kterou doteď nebylo mnoho času a prostoru – kontaktu s posluchači. 
Také spravuje všechny naše sociální sítě a do budoucna by se měla věnovat 
i marketingu, otázce, kde a jak zviditelnit naši práci. 
Vyprošujme jí dostatek nápadů a kreativity pro její práci.

Na přelomu roku jsme vám posílali PF přání a také samolepky na auto. Velice nás
potěšil e-mail, ve kterém posluchač poslal fotku auta, na kterém byla samolepka
umístěna.
Modlete se s námi, aby si Bůh i takovéto maličkosti používal k tomu, aby se více
lidí mohlo dozvědět o dobré zprávě a místě, kde je možné ji zachytit. 

Nemějte starost o zítřek; zítřek bude mít své vlastní starosti. 
Den má dost svého trápení. (Mat 6,34)



V minulém týdnu se nám také podařilo (zejména díky vytrvalé práci Jitky Vyležíkové)
rozeslat roční potvrzení o darech. Tato akce je pro nás vždy připomenutím, jaké
množství lidí je nám nakloněno a podporuje nás pravidelně nemalými částkami.
Děkujte s námi Bohu za Jeho přízeň, za to, že dává do srdcí lidí touhu
podporovat naši službu. Děkujme Bohu za štědrost dárců. A prosme za dostatek
sil pro Jitku, pro kterou to potvrzením o darech nekončí a má před sebou ještě
mnoho práce spojené s uzavíráním financí za uplynulý rok. 

Jedna z mála věcí, která nás opakovaně trápí a nevidíme v ní moc posun, je zdraví lidí 
v redakci. Opakovaně se setkáváme s různými virózami, ale i závažnějšími problémy,
které sužují lidi v týmu a jejich rodiny.
Modlete se prosím za zdraví pro pracovníky Rádia 7 i jejich rodiny. Za úlevu těm,
kteří už dlouho nepociťují zlepšení svých zdravotních problémů. 

Nový rok přinesl také mnoho změn v oblasti redakční práce. Zodpovědnost za některé
pořady se přesouvá na jiné redaktory. V některých relacích se budou měnit
moderátoři, zároveň navazujeme partnerství s novými spolupracovníky. 
Vyprošujte nám prosím hladký průběh všech změn a modlete se za to, abychom
i nadále nacházeli spolehlivé spolupracovníky. 

A pak jsou tu radostné zprávy. Jak už jsme vám s vděčností psali minule, i letošní rok
bude náš program šířen prostřednictvím sítě DAB vysílačů. V průběhu letošního roku
a poté i v roce 2025 by se výrazně mělo rozšířit pokrytí signálem DAB na další části
území Česka (momentálně signál pokrývá 70 procent obyvatel České republiky). Je
možné, že to může do budoucna znamenat zvýšení poplatku, který je i teď pro nás
hraniční, ale jak se odkazujeme v úvodním verši, tyto obavy si necháváme až na zítřejší
den.
Píší nám posluchači z různých koutů Česka, kam DAB signál nedosáhne, jak je to mrzí,
že nemůžou poslouchat touto cestou. Rozšíření území, na kterém by bylo možné
signál DAB zachytit, by mohlo přinést nové posluchače a zvýšit komfort těm
stávajícím.
Děkujte společně s námi za tyto plány a vyprošujte nám výhodné podmínky tak,
abychom mohli na DAB zůstat i v následujících letech. 

V úterý 23. 1. nás poctil svou návštěvou Petr Húšť, který kromě
natočení dalších dílů pořadu Klika přinesl i zprávy z Ukrajiny.
Respektive z jeho humanitární činnosti, kterou provozuje téměř
od začátku konfliktu. Mluvil o tom, jak je ochota pomáhat malá.
Jak nejenom Češi, ale i Ukrajinci ztrácejí sílu a odhodlání. Petr
sám cítí velké vyčerpání, ale chce ve své pomoci vytrvat ještě
alespoň rok. Podařilo se mu vybudovat vztahy s ukrajinskými
organizacemi, a společně s nimi pomáhá distribuovat jídlo, 
ale i praktické věci jako spacáky a generátory, do míst, 
kde jsou potřeba. 



Mysleme v modlitbách na Petra, modleme se za doplnění sil, za probuzení
ukrajinské církve, která se často do žádné pomoci nezapojuje. Prosme za
duševní zdraví všech, kteří vytrvávají v pomoci, za vnitřní uzdravení pro
pozůstalé mrtvých vojáků i civilistů, za to, aby se Ukrajinci spoléhali na Boha,
který má jako jediný moc konflikt ukončit. 

Moc vám všem děkujeme za vaši podporu, přízeň a
modlitby. Jsme vděční Bohu za to, jak se o nás skrze
vás stará. Každý rok můžeme vidět na vlastní oči
mnoho zázraků a vyslyšených modliteb. 
Do toho nového vám vyprošujeme Boží provázení na
každém kroku. Ať vás Bůh ochraňuje a dává se vám
poznat zase o kousek víc. 

Za tým Rádia 7
Bohdanka Medřická


